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Røntgen-
skandalen

Side 2, 4 og 5

– Aldri har Lillehammer kommune brukt 
så mye penger på så lite helse og omsorg, 
sier Cecilie Andersen, Gunn Hilde 
Anundskås og Anne Berit Vollan i 
Fagforbundet i Lillehammer. De forteller 
om stor mannskapsmangel og 20 prosent 
sykmeldinger på enkelte avdelinger. Side 8

Slår alarm om 
eldreomsorgen

Extrastiftelsen kom på besøk til 
Ole-Petter Brendstuen og Kvam IL 
- med over 1,1 millioner kroner! 
 Side 6

Milliongave  
til idrettslag

Både dame- og herrrelaget til LHF 09  
må spille bortekamper i Nord-Norge 
neste sesong. Det gir reiseutgifter på 
over en kvart million. 
 Side 22

Kostbart oppsett

www.frisenberg.no
Storgt. 74, Lillehammer. Tlf. 61 25 03 36

÷70%
MASSEVIS AV
SMYKKER

OPPTIL

LiLLehammerdagene
15., 16. og 17. juni

Tilbudene
gjelder tom 24. juni.

Propanfylling

10 kg. 199,-
P
1

PERFEKT AKRYLAT PLUS
Beckers 10 ltr. spann

1090,-
BOSCH KAPP/GJÆRSAG
GCM 80 SJ professional

ROBOTKLIPPER
Gardena R50LI

2790,- 7990,-

FARGE
GARANTI
15 år

97,-
SUPERTILBUD

MDF VEGG
Mjøspanel. Bare Skygge Hvit.

2390 x 620 x 10 mm.
Pris pr. plate. 569,-

OOOLJEDEKKBEIS DRYGOLIN
Jotun 10 ltr. spann

GJØVIK - LEIRA - DOKKA - LILLEHAMMER - HAMAR - ELVERUM - RINGSAKER - RAUFOSS - BROBEKK - SKUI www.skattum.no
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– Vi er opptatt av frivillighet. At 
det er samarbeid mellom frivillige 
og det offentlige og at det lages til-
bud som kommer ulike grupper til 
gode, sier Jan Gulbrandsen.

Idrettslaget samarbeider med 
en rekke frivillige organisasjoner i 
Kvam og Nord-Fron kommune. 

– Hva betyr dette for dere?
–Forventningspress! Nei, dette 

er flott. Dette gjør at vi kan gjen-
nomføre prosjektet. Vi fikk avslag 
og hadde egentlig lagt dette på is. 
Nå starter vi. 1. juli skal forprosjek-
tet i gang, sier Brendstuen.

Det første de nå skal gjøre er å 
få kartlagt personene som er i mål-
gruppen. 

– Dette blir spennende. Kanskje 

inspirerer dette andre til lignende 
prosjekter, sier Svege.

– Vi har så stor tro på dette at vi 
mener det kan tas i bruk andre ste-
der. Vi baner veg. Målet er å utsette 
behovet for offentlig helsehjelp. At 
eldre får bedre helse, sier Ole-Pet-
ter Brendstuen til GD.

ExtraStiftelsen eies av frivillige 
organisasjoner som har som formål 
å jobbe med helserelaterte prosjek-
ter. De eide tidligere Extraspillet. 
Etter at Norsk Tipping kjøpte spil-
let, får stiftelsen 6,4 prosent av 
overskuddet. Dette deler de ut til 
aktuelle prosjekter. I år var det 639 
søknader. 131 ble innvilget.

Idrettslaget bidrar med 
450.000 kroner i egenkapital.

FAKTA

�� ExtraStiftelsen deler ut 60 
millioner kroner til frivillige 
helseprosjekter.
�� Et av prosjektene som får 

støtte, er «Utta Hafælla» i 
Kvam.
�� Prosjektet skal bidra til bedre 

helse for eldre med store 
hjelpebehov.

Eldreprosjektet Utta 
Hafælla i Kvam fikk 
tirsdag en milliongave.

Av Kristin Veskje
kristin.veskje@gd.no
Mobil 481 22 342

KVAM: Onsdag kom ExtraStiftel-
sen på overraskelsesbesøk med 1,1 
millioner kroner til Kvam Idretts-
lag.   Dette betyr at idrettslaget kan 
realisere prosjektet «Utta hafælla». 
Et prosjekt rettet mot eldre med 
store hjelpebehov i Kvam. 

Prosjektet får 1.124.000 kroner 
fordelt over tre år. Med disse pen-
gene skal idrettslaget legge til rette 
for både fysisk aktivitet og sosiale 
møteplasser for eldre i Kvam.

Utta hafælla
Prosjektet til idrettslaget i Kvam er 
å legge til rette for å aktivisere 
eldre. Prosjektbeskrivelsen ble klar 
i fjor. De søkte ExtraStiftelsen om 
penger. De fikk avslag. De gjorde 
litt om på søknaden, og prøvde 
igjen. Og har ikke hørt noe. Før 
onsdag. Da kom overraskelsen på 
døra til idrettslaget i Kvam.

– Utrolig bra, sier en overrasket 
daglig leder Ole-Petter Brendstuen.

– Vi har spisset prosjektet til å 
gjelde utsatte målgrupper over 60 
år. Dette gjelder eldre som sliter 
med fysisk eller psykisk helse, sier 
han. Dette vil handle om å skape 
sosiale møteplasser, besøksordnin-
ger og aktiviteter. Vi håper og tror 
dette vil påvirke helsen til eldre, 
sier han.

Unikt prosjekt
– Det unike her er at prosjektet i 
Kvam involverer hele bygda, sier 
Ida Svege i ExtraStiftelsen.

Milliongave til Kvam
Kvam Idrettslag kan starte helseprosjekt for eldre

MILLIONOVERRASKELSE: Ole-Petter Brendstuen i Kvam Idrettslag fikk overraskende besøk av ExtraStiftelsen ved Jan Gulbrandsen og 
Ida Svege onsdag. De hadde med seg vel 1,1 millioner til et eldreprosjekt Idrettslaget vil sette i gang.  Foto: Kristin Veskje

VIL SATSE: Ole Petter Brendstuen håper prosjektet Utta Hafælla 
vil gjøre noe med eldres fysiske og psykiske helse.  

LILLEHAMMER: Rypejakta var 
litt bedre i 2016 enn året før 
mange steder, og også foran 
årets sesong er det håp om at 
bestanden tar seg noe opp.
Både Lesja og Vågå fjellstyre melder 
om at smågnagerbestanden ser ut til 
å være på vei opp, noe som gir 
rovdyr og -fugler flere retter på 
spisekartet enn bare rypekyllinger.

– Høsten 2016 ga en oppgang i 

bestandene av li- og fjellrype i 
forhold til 2015. Bestanden av 
fjellrype virker til å være god, og 
mindre utsatt for svingninger enn 
lirype. I vår har fjelloppsynet sett 
middels med stamfugl. I løpet av 
vinteren er det observert en del 
smågnagere og de første lemen har 
dukket opp på vårsnøen. Det kan 
love godt for den kommende 
rypehøsten, mener fjelloppsyn 

Tommy Sønsterud.
Vågå fjellstyre melder om en liten 

oppgang i både li- og fjellrype under 
jakta i 2016 sammenlignet med året 
før. Observasjoner gjort i vinter lover 
godt. Dessuten er smågnagerbestan-
dene på tur opp, og det er færre rev. 
Da kan produksjonen bli bra dersom 
en del av de andre faktorene som 
påvirker rypa i klekking- og kyllingpe-
rioden slår positivt ut, sier fjelloppsy-

net i Vågå.
Flere fjellstyrer i Trøndelag 

melder om en liten oppgang i 
rypebestanden i fjor, og dersom 
været spiller på lag, ligger det an til 
en fortsatt økning til høsten. 

Best rapporter kommer fra Øvre 
Numedal fjellstyre, der flere melder 
om at de svært sjelden har sett så 
mye ryper som i vår, forteller 
fjelloppsyn Hans Jørgen Jahren.

Flere smågnagere i fjellet gir optimisme foran årets rypejakt

HÅP: Fjellstyrene melder om en 
økning i antall stamfugl av rype.


